
 

Motie behoefte en noodzakelijke sporthallen/zalen 

 

De gemeenteraad van Rijswijk in vergadering bijeen op 9 juli 2024 

Constaterende dat: 

- In de raadsvergadering van 30 januari  j.l. bij het agendapunt Marimbahal werd steeds werd terug 
gekeken op een verouderde behoefte onderzoek, die was gemaakt voor 60.000 inwoners en tot 2030 
was. 

 

Overwegende dat: 

- We reeds al op de 60.000 inwoners zitten en dat het met de nieuwbouwplannen die in uitvoering 
zijn en nog gebouwd moeten worden significant zal gaan toenemen. 

Het verouderde behoefte onderzoek is inmiddels achterhaald dus is de noodzaak dat de horizon 
verlegd moet worden tot ver na 2040. 

Binnensport verenigingen hebben, of zitten,  tegen een ledenstop aan en dat kan niet de ambitie zijn 
van de gemeente Rijswijk. 

 

Verzoekt het college: 

- Een behoefte onderzoek te laten doen, naar de extra binnensport accommodaties die Rijswijk moet 
gaan realiseren 

- Dit onderzoek te laten doen als stage project voor studenten van de Haagse Hoge School of de TU 
Delft. Hiermee worden de kosten beperkt en de conclusies van het onderzoek  betrokken bij de 
belangrijke beslissingen die de Raad moet nemen om aan de behoefte aan binnensport 
sportruimten. 

De resultaten van het onderzoek aan raad in het eerste kwartaal van 2025 presenteren. 

 

En gaat over tot de orde van de dag 

Remco Nunnikhoven 


